



香港中國旅行社

CHINA TRAVEL SERVICE (HONG KONG)

牌照號碼：350273

2020年東京奧運香港區門票銷售安排

新聞稿

東京奧組委已於上月處理日本國民門票銷售安排，各獲委任票務代理可進行本年度地區銷售，全球公開認購則於明年 1 月舉行。有關香港區門票需求方面，市民可透過香港中國旅行社（下稱香港中旅社）購買正規門票及其配套產品。如有意前往東京觀看賽事，持有香港身份證申請者可於指定日期後，透過香港中旅社網站填妥網上表格或分社索取及遞交申請表。為完成預訂門票手續，申請者需提交繳款資料。以下為香港區奧運門票銷售安排：

階段	日期	詳情
第一階段	2019年6月下旬 至7月中旬	進行第一輪門票預訂 ➢ 如門票認購數量超出配額，香港中旅社將以電腦抽籤分配門票。 ➢ 中籤結果將於8月中下旬公佈。
第二階段	2019年7月上中旬	進行自由行及旅行團連門票產品預訂
第三階段	2019年10月上旬	進行第二輪門票預訂(如適用) ➢ 中籤結果將於11月上旬公佈
第四階段	2020年6月中下旬	換領正式奧運門票

*香港中旅社將於每階段開始前再公佈相關細節。

*如以上日期有所變動，以香港中旅社公佈為準。

發稿機構：香港中旅社

發稿日期：2019年6月6日

Tokyo 2020 Olympic Games (H.K. Region) Ticket Reservation Details
Press Release

Japanese residents completed the ticket reservation process last month. Apart from Japan region, citizens can purchase Tokyo 2020 Olympic tickets from designated Authorised Ticket Resellers (ATRs) appointed by their National Olympic Committee. Tokyo 2020 will sell remaining tickets worldwide on January 2020. HK citizens, with a valid HKID card, can reserve tickets either by obtaining “Tokyo 2020 Olympic Games Ticket Reservation Application Form” at China Travel Service (Hong Kong) Limited (Abbr. CTSHK) branches or applying via www.ctshk.com referring to the CTSHK’s schedule. Applicants must provide his/her payment details for reservation confirmation. Tokyo 2020 Olympic Games (H.K. Region) Ticket reservation Details are as follows:

Stage	Date	Details
Stage 1	Late June – Mid July 2019	First Round Ticket Reservation Application <ul style="list-style-type: none"> ➤ For sessions that are over-subscribed in the first stage will be allocated by lottery. ➤ Result will be announced on mid-late August 2019.
Stage 2	Early - Mid July 2019	Ticket packages and tours (tickets included) will be released for reservation.
Stage 3	Early October 2019	Second Round Ticket Reservation Application (If applicable) <ul style="list-style-type: none"> ➤ Result will be announced on early November 2019.
Stage 4	Mid - Late June 2020	Official Games Tickets shall be available for collection.

* Stage related details will be announced in due course.

* The date and time of the event(s) listed are subject to change by CTSHK without prior notice.

Issued By: CTSHK

Date: 06 June 2019